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Algemene beschouwing Water Natuurlijk bij de kadernota 2026-2030 

Allereerst onze dank en waardering voor de heldere stukken. Het AB is in diverse commissies 
meegenomen in de aanloop naar de kadernota en we zien dat diverse zaken vanuit die inbreng 
zijn opgenomen in de kadernota.  
Zaken die wij als water natuurlijk belangrijk vinden zijn voldoende en schoon water, goede 
natuurontwikkeling en versterken van de biodiversiteit rond onze wateren en het werken aan het 
behalen van de KRW doelen. Ook waarderen wij het dat rekening is gehouden met de 
ontwikkelingen in kader van netcongestie en energietransitie, alsmede de spanningen in de 
wereld waar we alert moeten blijven op de veiligheid en werking van onze installaties.  
water natuurlijk kan zich goed vinden in de hoofdlijnen van de kadernota, maar wil graag op drie 
onderwerpen extra aandacht vragen van het AB en DB. 
 
Allereerst de waterketen. Zeker voor het behalen van KRW doelen en voorbereid zijn op de 
toekomst is het belangrijk dat we investeren in toekomst bestendige RWZI’s. In de commissie 
Waterketen is dat ook aangegeven, maar zitten we vooral op de lijn van instandhouding en 
voldoen aan wettelijke eisen, terwijl onze fractie ook graag meer ambitie wil. We missen ook een 
goede totaal planning hoe wij in de komende jaren onze RWZI’s vernieuwen en 
toekomstbestendig maken en wat we daarvoor aan middelen nodig hebben. Hiervoor zullen wij 
een motie indienen.  
Als het gaat om ambities, zien we graag een aanpak die verder gaat dan alleen instandhouding 
en voldoen aan huidige wettelijke eisen. Pak nu door, zet nu stappen. Bijvoorbeeld gezien de 
huidige ontwikkelingen willen we graag dat Dongemond gelijkwaardig meegenomen wordt zoals 
we Nieuwveer en Bath aanpakken. Beter nu voorop lopen dat straks te laat zijn. Ja we beseffen 
ons dat daarvoor middelen nodig zijn en dat dit ook zal leiden tot hogere lasten voor onze 
ingezetenen. Maar met de uitleg van noodzaak en het feit dat we al jaren een van de 
goedkoopste waterschappen zijn, moeten we hiervoor draagvlak creëren. 

Een tweede aandachtspunt die we als extra accent willen meegeven is de KRW impuls. Achter 
deze Impuls kunnen wij ons zeker scharen, maar waar we nu spreken over maatregelen tot 2027, 
zien we graag dat die impuls ook na 2027 verder wordt doorgetrokken. Immers we zullen in 2027 
niet klaar zijn. Dat betekent ook inzet in de daarop volgende jaren om te zorgen voor voldoende 
schoon water. 

Tenslotte herhalen wij onze wens om als waterschap en als voltallig DB de hoederrol naar de 
andere overheden en ook naar bedrijven en inwoners toe. Alleen zullen wij het niet redden, we 
hebben elkaar nodig om de juiste stappen te zetten. Juist de bij de KRW impuls benoemde 
ambassadeur kan namens het Waterschap die hoeder rol op een goede manier invulling geven, 
zeker in de stimulans om de gemeenten in ons gebied te stimuleren en te helpen met de 
maatregelen die nodig zijn. 

De drie genoemde extra aandachtspunten staan niet los van elkaar maar hebben een duidelijke 
verbinding. Uiteindelijk zijn die nodig om onze doelen te behalen op korte en langere termijn. 
Samengevat: 
Waterketen meer ambitie en een goede doorlopende plan van aanpak.  
KRW impuls doortrekken na 2027 
Wees bij alle ontwikkelingen de hoeder van het schone water. 
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